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Vi ser med stor skepsis på det nye forslaget om rammefinansiering og finansiering av ikke

kommunale barnehager.

Det har tatt lang tid å likestille private og kommunale barnehager.  Nå da denne paragrafen om

likestilling av private og kommunale barnehager foreslås fjernet, ser vi med stor bekjymring på
fremtiden for de private barnehagene. Det er svært uheldig at de øremerkede tilskuddene fra staten

bare blir overlatt til kommunene uten noen retningslinjer i forhold til fordeling til de private og

kommunale barnehagene.  Det er også uheldig at kommunene som også er eiere av barnhager skal

sitte og fordele midler.  Kommunene har allerede stram økonomi, er vi redde for at dette vil gå ut

over de private barnehagene.  Vi er også redde for at penger vil forsvinne til andre etater når de ikke

er øremerkede.

Det å innføre rett til barnehage plass når vi så vidt skimter full barnehagedekning enkelte plasser er
bra, men kanskje for tidlig.  Skal man innføre rett til barnehage plass må det bygges flere barnehager

mange steder og hvem tør det hvis ikke det er et rettferdig system angående tildeling av midler.

Forslaget om innhenting av opplysninger virker også veldig uklart.

VI VIL IKKE FJERNE DE ØREMERKEDE  MIDLENE FRA STATEN

VI VIL HA ET FORUTSIGBART SYSTEM OG RETTFERDIGHET
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